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Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-7/2019 
Datum:   9. 5. 2018                                                          
 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  
6. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je  bila v četrtek, 9. 5. 2019 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 
 
 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.00 uri. Prisotnih je 17 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena. 

 
 
Prisotni: 

Zdenka Gajser, Benjamin Habinc, Andreja Kavaš, Rok Klajnšek, Jožef Merkuš, Jožica Klajderič, Jelena 

Paulinič Frangež, Simona Ornik, Marija Motaln, Ksenija Petrič, Anica Pučko, Boris Pust, Martina Rauter, 

Marko Smogavec, Zvonimir Trstenjak, Darko Vrhovšek, Konrad Vrhovšek. 

 

Odsotni: Anita Arzenšek, Aleš Kobal – opravičil. 

 

Ostali prisotni: 

Peter Cokan, direktor OU, Irma Bračko, Katja Arnšek, Danijela Rakovič, Metka Meglič, Janja Šijanec,  

Stanko Rafolt – strokovne službe.  

Poročevalci:  

Marko Rojs – predstavnik Lokalnega energetskega koncepta, Suzana Prajnc – predstavnica 

medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanje narave, Darja Ljubimski – predstavnica Centra 

za pomoč na domu, Marko Turčin – predstavnik Zdravstvenega doma Dr. Adolfa Drolca, Magajna 

Martina – predstavnica podjetja ProSVET, Martina Magajna Gerželj s.p., Erna Damijan predstavnica OŠ 

Franca Lešnika Vuka, Sabina Rebernik, predstavnica OŠ Dušana Flisa Hoče, Alojz Velički – ravnatelj OŠ 

Dušana Flisa Hoče, Franc Gosak – ravnatelj OŠ Franca Lešnika – Vuka, mag. Tanja Vindiš Furman – 

direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada in Neva Dolgoš, zapisnikar. 
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2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 6/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17  

17  PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT. 6/1 JE SPREJET. 
 
 
 
 

 

3. TOČKA 
SEZNANITEV Z ZAPISNIKOM 4. KORESPONDENČNE SEJE. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 6/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z zapisnikom 4. korespondenčne seje. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:   17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.6/2 JE SPREJET. 
 
 
 

 

 
4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in dopolnjeno 26. 4. 2019. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 6/3 
Občinski svet Občine Hoče – Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 
 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje. 
3. Seznanitev z zapisnikom 4. korespondenčne seje. 
4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
5. Seznanitev z letnim poročilom GJS dobave, postavitve, vzdrževanja in 
izvajanja javne razsvetljave v občini Hoče – Slivnica za leto 2018. 
6. Seznanitev s programom GJS dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja 
javne razsvetljave v občini Hoče – Slivnica za leto 2019. 
7. Obravnava in potrditev DIIP za izdelavo povezovalnega vodovodnega 
cevovoda s prečrpalno postajo LILEK. 
8. Seznanitev z Letnim poročilom o izvajanju lokalnega energetskega koncepta 
v Občini Hoče-Slivnica za leto 2018. 
9. Seznanitev z Letnim poročilom o delu Medobčinskega urada za varstvo okolja 
in ohranjanja narave za leto 2018 in seznanitev z Zaključnim računom 
Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanja narave za leto 2018. 
10. Seznanitev s Finančnim načrtom Medobčinskega urada za varstvo okolja in 
ohranjanja narave za leti 2019 in 2020 in seznanitev s Kadrovskim načrtom 
Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanja narave za leti 2019 in 2020. 
11. Seznanitev s Poslovnim poročilom za leto 2018 Centra za pomoč na domu 
Maribor. 
12. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k ekonomski ceni socialno 
varstvene storitve »pomoč družini na domu« v občini Hoče Slivnica. 
13. Obravnava in potrditev Finančnega načrta 2019 Zdravstvenega doma Dr. 
Adolfa Drolca Maribor. 
14. Obravnava in potrditev DIIP za odvajanje in čiščenje v porečju Drave – 
Občina Hoče-Slivnica. 
15. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v 
Občini Hoče Slivnica. 
16. Seznanitev z Letnim poročilom Javnega medobčinskega stanovanjskega 
sklada Maribor za leto 2018. 
17. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor (Medobčinski uradni vestnik, št. 
19/2014).  
18. Obravnava in potrditev Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-Slivnica 
za leto 2018 – po skrajšanem postopku. 
19. Obravnava in potrditev Sklepa ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra 
na zemljiščih parc. št.  453/3, k.o. Hotinja vas in parc. št. 401/110, k.o. Hočko 
Pohorje. 
20. Obravnava in potrditev odloka o delnem povračilu stroškov za organiziranje 
volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Hoče-Slivnica – prva obravnava. 
21. Projekti v Občini Hoče – Slivnica maj 2019. 
22. Vprašanja in pobude. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:   17 PROTI:  0  
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SKLEP ŠT. 6/3 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA  5 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM GJS DOBAVE, POSTAVITVE, VZDRŽEVANJA IN IZVAJANJA JAVNE 

RAZSVETLJAVE V OBČINI HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2018 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.21. 3. 2019. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, svetovalec. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 6/4  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z letnim poročilom GJS dobave, 

postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Hoče – Slivnica za 

leto 2018. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/4 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 6 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM GJS DOBAVE, POSTAVITVE, VZDRŽEVANJA IN IZVAJANJA JAVNE 

RAZSVETLJAVE V OBČINI HOČE – SLIVNICA ZA LETO 2018. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, svetovalec. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 6/5 
Občinski svet Občine Hoče – Slivnica se seznani s programom GJS dobave, 
postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini Hoče – Slivnica za 
leto 2019. 

 
Glasovanje:  
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Število prisotnih članov pri glasovanju:   17  

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/5 JE SPREJET. 
  

 
 

TOČKA 7 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DIIP ZA IZDELAVO POVEZOVALNEGA VODOVODNEGA CEVOVODA S 

PREČRPALNO POSTAJO LILEK. 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Stanko Rafolt, svetovalec. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
V razpravi sta sodelovali Zvonimir Trstenjak  in Stanko Rafolt. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 6/6 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 
projekta za izdelavo povezovalnega vodovodnega cevovoda s prečrpalno postajo 
LILEK.  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/6 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 8 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM O IZVAJANJU LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA V 

OBČINI HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2018. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Rojs, predstavnik Energetske agencije za Podravje – zavod za 
trajnostno rabo energije. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 6/7 
Občinski svet Občine Hoče Slivnica se seznani z Letnim poročilom o izvajanju 
lokalnega energetskega koncepta v Občini Hoče-Slivnica za leto 2018. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:   17  

ZA:    17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/7 JE SPREJET. 

 
 
 

TOČKA 9 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM O DELU MEDOBČINSKEGA URADA ZA VARSTVO OKOLJA IN 

OHRANJANJA NARAVE ZA LETO 2018 IN SEZNANITEV Z ZAKLJUČNIM RAČUNOM MEDOBČINSKEGA 
URADA ZA VARSTVO OKOLJA IN OHRANJANJA NARAVE ZA LETO 2018. 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Suzana Prajnc, predstavnica Medobčinskega urada za varstvo okolja in 
ohranjanje narave. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor.  
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  
SKLEP ŠT. 6/8 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom o delu 
Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanje narave za leto 2018 in z 
Zaključnim računom Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanja narave 
za leto 2018. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:   17  

ZA:    17 PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/8 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 10 
 SEZNANITEV S FINANČNIM NAČRTOM MEDOBČINSKEGA URADA ZA VARSTVO OKOLJA IN 
OHRANJANJA NARAVE ZA LETI 2019 IN 2020 IN SEZNANITEV S KADROVSKIM NAČRTOM 

MEDOBČINSKEGA URADA ZA VARSTVO OKOLJA IN OHRANJANJA NARAVE ZA LETI 2019 IN 2020. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Suzana Prajnc, predstavnica Medobčinskega urada za varstvo okolja in 
ohranjanje narave. 
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Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT.  6/9 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s Finančnim načrtom 
Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanja narave za leti 2019 in 2020 in 
s Kadrovskim načrtom Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanja narave 
za leti 2019 in 2020. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/9 JE SPREJET. 

 
17. 21 - Suzana Prajnc in Marko Rojs zapustita sejo . 
 
 
 

TOČKA 11 
SEZNANITEV S POSLOVNIM POROČILOM ZA LETO 2018 CENTRA ZA POMOČ NA DOMU MARIBOR. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Darja Ljubimski, predstavnica Centra za pomoč na domu. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za  negospodarske dejavnosti. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 6/10  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Poslovnim poročilom Centra za 
pomoč na domu Maribor za leto 2018. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17  

ZA:  17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/10 JE SPREJET. 
 
 
 

TOČKA 12 
 OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K EKONOMSKI CENI SOCIALNO VARSTVENE 

STORITVE »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« V OBČINI HOČE SLIVNICA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Darja Ljubimski, predstavnica Centra za pomoč na domu. 
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Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za  negospodarske dejavnosti. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 6/11 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o soglasju k ekonomski ceni 
socialno varstvene storitve »Pomoč družini na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:   17  

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/11 JE SPREJET. 
 
  

 
TOČKA 13 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA 2019 ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. ADOLFA 
DROLCA MARIBOR. 

 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Turčin, predstavnik Zdravstvenega doma Dr. Adolfa Drolca 
Maribor. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za  negospodarske dejavnosti. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 6/12   
Občinski svet občine Hoče – Slivnica potrdi Finančnega načrta 2019 Zdravstvenega 
doma Dr. Adolfa Drolca Maribor. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju   
 

17 

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  6/12 JE SPREJET. 
 
 
17.29 Darja Ljubimski in Marko Turčin zapustita sejo.  
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TOČKA 14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DIIP ZA ODVAJANJE IN ČIŠČENJE V POREČJU DRAVE – OBČINA HOČE-

SLIVNICA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Martina Magajna Gerželj, predstavnica ProSVET, Martina Magajna 
Gerželj s.p., ki opozori na tiskarsko napaka na str. 11 - pravilna je dolžina obstoječe kanalizacije 
74.365 m. 
 
Stališče je podal Boris Pust,  predsednik odbora za okolje in prostor. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Dodatna pojasnila poda dr. Marko Soršak. 
 
V razpravi sodeluje Zvonimir Trstenjak. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 6/13   
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 
projekta za odvajanje in čiščenje v porečju Drave – Občina Hoče-Slivnica. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:   17  PROTI:    
 
SKLEP ŠT.  6/13 JE SPREJET. 
 
17. 35 Martina Magajna zapusti sejo. 
  

TOČKA 15 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V JAVNIH VRTCIH V OBČINI 

HOČE SLIVNICA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev poda Katja Arnšek, višja svetovalka ter v nadaljevanju Alojz Velički ravnatelj 

Javnega vzgojno-izobraževalnega in varstvenega zavoda OŠ Dušana Flisa Hoče in  Franc Gosak 

ravnatelj Javno vzgojno-izobraževalnega in varstvenega zavoda OŠ Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri 

Maribor. 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za  negospodarske dejavnosti. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
V razpravi so sodelovali Zvonimir Trstenjak, Boris Pust, Jožef Merkuš 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
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SKLEP ŠT. 6/14 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o določitvi cen programov v 
javnih vrtcih v Občini Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:  9   PROTI:   2 
 
SKLEP ŠT. 6/14 JE SPREJET. 
 
 
 

SKLEP ŠT. 6/15 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica  predlaga občinski strokovni službi, da naroči 
izvedbo revizije poslovanja javnih vrtcev v Občini Hoče-Slivnica in izračuna 
ekonomske cene v javnih vrtcih v Občini Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:  16   PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT. 6/15 JE SPREJET. 
 
 
18. 00 – Alojz Velički, Franc Gosak, Erna Damijan, Sabina Rebernak zapustijo sejo. 
 
 

 
TOČKA 16 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA 
MARIBOR ZA LETO 2018. 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Tanja Vindiš Furman, direktorica Javnega medobčinskega 
stanovanjskega sklada. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za  negospodarske dejavnosti. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 6/16  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Letno poročilo 2018 Javnega 
medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 
Letno poročilo 2018 vsebuje: 

- Revizijsko poročilo 2018, 
- Poročilo o delu 2018, 
- Realizacijo finančnega načrta 2018 in  
- Računovodsko poročilo 2018 s priloženim Poročilom o popisu na dan 
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31.12.2018  
Presežek prihodkov nad odhodki v letu 2018, ki znaša 1.253.856 €, se v letu 2019 
porabi za odplačilo dolga najetih kreditov in za investicijska vlaganja. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju   17 
 

 

ZA:   17  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 6/16 JE SPREJET. 

 

 

TOČKA 17 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR (MEDOBČINSKI URADNI VESTNIK, ŠT. 

19/2014). 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala mag. Tanja Vindiš Furman, direktorica Javnega medobčinskega 
stanovanjskega sklada. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za  negospodarske dejavnosti. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 6/17  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka 
o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada 
Maribor (Medobčinski uradni vestnik, št. 19/2014). 
Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor (Medobčinski uradni vestnik, št. 
19/2014) se objavi v Medobčinskem uradnem vestniku, potem ko ga sprejmejo 
mestni svet in občinski sveti občin ustanoviteljic 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17  

ZA:   17  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 6/17 JE SPREJET. 

 

18.05. Tanja Vindiš Furman zapusti sejo. 

 

TOČKA 18 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 
2018 – PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Uvodno obrazložitev je podala Janja Šijanec, višja svetovalka. 

 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance, 

Stališče je podala Martina Rauter, predsednica odbora za gospodarske dejavnosti in turizem. 

Stališče je podal Boris Pust, predsednik odbora za okolje in prostor. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep z upoštevanjem napak: 

SKLEP ŠT. 6/18  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Zaključni račun proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2018  po skrajšanem postopku 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:   17  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 6/18 JE SPREJET. 
 

 

TOČKA 19 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA NA 

ZEMLJIŠČIH PARC. ŠT.  453/3, K.O. HOTINJA VAS IN PARC. ŠT. 401/110, K.O. HOČKO POHORJE. 
 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.   
 

Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, višja svetovalka. 

 

Stališče je podal Boris Pust, predsednik odbora za okolje in prostor. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 6/19  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega 
javnega dobra na zemljiščih parc. št.  453/3, k.o. Hotinja vas in parc. št. 401/110, 
k.o. Hočko Pohorje. 
 

Št. parcelna številka katastrska občina velikost parcele v m² 

1. 453/3 Hotinja vas 181 m² 
 

2. 401/110 Hočko Pohorje 362 m² 
 

 

Glasovanje:  
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Število prisotnih članov pri glasovanju  17 
 

 

ZA:   17  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 6/19 JE SPREJET. 
 

 
 

TOČKA 20 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O DELNEM POVRAČILU STROŠKOV ZA ORGANIZIRANJE 
VOLILNE KAMPANJE ZA LOKALNE VOLITVE V OBČINI HOČE-SLIVNICA – PRVA OBRAVNAVA. 

 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Uvodno obrazložitev je podal Peter Cokan, direktor Občinske uprave. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 6/20  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o delnem povračilu stroškov za 
organiziranje volilne kampanje za lokalne volitve v občini Hoče-Slivnica - v prvi 
obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju   17 
 

 

ZA:    17 PROTI: 0   
 
SKLEP ŠT. 6/20 JE SPREJET. 
 

 
 
 
 

  

 
TOČKA 21 

INFORMACIJE O PROJEKTIH V OBČINI HOČE – SLIVNICA MAJ 2019. 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo občinskega sveta. 

 

Uvodno razlago je podal  Peter Cokan, direktor OU. 

 

V razpravi sodeluje Zvonimir Trstenjak. 
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TOČKA 22 

POBUDE IN VPRAŠANJE 
 
Benjamin Habinc, svetnik poda  
Pobudo št. 1 – strokovne službe občine naj pripravijo pravilnik dodeljevanje občinskih štipendij oz. 
žepnin 25 za dijake in 50 za študente. Prav tako predlaga pravilnik za štipendije za socialno ogrožene 
dijake in študente z možnostjo kombiniranja z drugimi štipendijami. 
Pobudo št. 2 – razširitev mreže defibratorjev, ki so dostopni 24 ur po Občini Hoče – Slivnica. 
 
Dr. Marko Soršak pove, da bodo strokovne službe pripravile predlog pravilnikov. Defibratorji, ki so 
dostopni 24 ur so v Občini Hoče – Slivnica že na razpolago vsem, mreža defibirilatorjev pa se  
nenehno širi. 
  
Drugih pobud in vprašanj  ni bilo zato se, dr. Marko Soršak, župan vsem prisotnim zahvalil za udeležbo 
in ob 18. 24 sejo zaključi. 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                    
           
                                            
                                                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan               


